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Abstract (en)
The supporting structures of a vegetation-sustaining noise barrier are in each case constructed as a single- or multi-piece plate (1), the plates (1)
having oblique T-shaped slotted perforations (8) corresponding to the position of the longitudinal boards (2) which are arranged in the manner of
a Venetian blind, and the longitudinal boards (2) are provided at a distance from their respective ends (10) with cross-sectional regions (12) which
taper with respect to the end cross-sections; the ends (10) of each longitudinal board (2) are pushed through the corresponding slotted perforations
(8) of two adjacent plates and suspended therein. The plates (1) as well as the longitudinal boards (2) consist of plastic. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Stützkonstruktionen einer bepflanzbaren Lärmschutzwand sind jeweils als ein- oder mehrstückige Scheibe (1) ausgebildet, wobei die Scheiben
(1) entsprechend der Stellung der jalousieartig angeordneten Längsbretter (2) schräg verlaufende T-förmige Schlitzdurchbrüche 8 aufweisen,
und die Längsbretter (2) beabstandet zu ihren jeweiligen Enden (10) mit gegenüber den Endquerschnitten verjüngten Querschnittsbereichen (12)
versehen sind; die Enden (10) eines jeden Längsbrettes (2) werden durch die entsprechenden Schlitzdurchbrüche (8) zweier benachbarter Scheiben
gesteckt und darin eingehängt. Sowohl Scheiben (1) als auch Längsbretter (2) bestehen aus Kunststoff.
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